
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 

Naam en fractie: Jos de Lange, CDA Gooise Meren 

Datum indiening: 6 april 2021 

Datum antwoord: 21 april 2021 

Onderwerp:  Participatieverslag OVGM namens M.C. Boonacker (voorzitter) 

 

Inleiding 
Onlangs hebben wij een verslag mogen ontvangen namens de voorzitter M.C. Boonacker van de ondernemersvereniging 
OVGM te Gooise Meren. Het verslag gaat over de participatie gesprekken met de ondernemers aan de Vlietlaan te Bussum. 
 
Vraag 1 
Heeft de wethouder en de ambtelijke organisatie het verslag mede ontvangen en gelezen? 
 
Antwoord 
Ja, het mailbericht van de OVGM is ontvangen en gelezen (zie bijlage). Overigens betreft dit geen verslag, maar een 
standpunt vanuit de OVGM.  
 
Vraag 2 
Er is een motie aangenomen met de inhoudelijke strekking dat ondernemers. Welke zijn gevestigd aan de Vlietlaan deel 
kunnen nemen aan gesprekken om vorm te geven aan de inrichting van de Vlietlaan met als onderwerp de kansen en 
bedreigingen. De ondernemers vinden dat zij onvoldoende zijn gehoord over oplossingen tot verbetering van de genoemde 
inrichting van de Vlietlaan. Heeft de verantwoordelijke wethouder en de ambtelijke organisatie hier voldoende naar 
geluisterd en of gaat hiernaar handelen? 
 
Antwoord 
Tijdens 4 werksessies met de belanghebbenden en vertegenwoordigers vanuit de verschillende straatdelen is het ontwerp 
van de Vlietlaan nogmaals doorgesproken en zijn suggesties gedaan ter verbetering van het ontwerp. De uitkomsten worden 
verwerkt in een aangepast ontwerp waarover ons college uw raad zal informeren door middel van een raadsmededeling. 
Zoals bij elk participatieproces kunnen niet alle suggesties gehonoreerd worden vanwege een zorgvuldige afweging tussen de 
verschillende soms tegenstrijdige belangen. 
 
De inhoud van deze motie M21-02 is overigens als volgt:   
Om bij de uitwerking van het definitief ontwerp alle betrokkenen te betrekken, zoals omwonenden, ondernemers van de Vlietlaan 
en de fietsersbond, hierbij rekening houdend met:  

a. Of en waar mogelijk naar oplossingen te kijken voor stopplaatsen (bijvoorbeeld stop and go plaats) aan de winkelzijde  
b. De middenberm tussen het Julianaplein en de Olmenlaan zodanig wordt ingericht dat er een bredere stoep ontstaat en 

meer ruimte voor alle verkeersdeelnemers;  
c. De bomenrij en nieuwe aanplant tussen het Julianaplein en Olmenlaan opnieuw bekeken wordt en minder kap van de 

huidige bomen wordt nagestreefd.  
 
Vraag 3 
Heeft de wethouder tijdens een telefoongesprek met de betrokken ondernemer een voorstelling van zaken gedaan over een 
parkeersituatie in het verleden bij zijn eigen bedrijf aan de Havenstraat. Dit wordt expliciet in het genoemde verslag vermeld. 
 
Antwoord 
Wethouder heeft met betrokken ondernemer gesproken over het feit dat vergunninghouders parkeerplekken bezet houden 
voor winkelend publiek. Als voorbeeld is een situatie in de Havenstraat genoemd. Hiermee heeft de wethouder het belang 
van maatwerk binnen de regulering willen bespreken.   
 
Vraag 4 
Is het een gegeven dat de wethouder in opdracht van de provincie Noord-Holland de aanloopstraten Winkelluw moet maken. 
Is deze opdracht juist weergegeven zo ja, kunt u dit duidelijk maken dat deze opdracht wordt uitgevoerd door Gooise Meren. 
  
Antwoord 
De provincie NH is vorig jaar het traject ‘wonen voor winkels’ gestart. Volgens de provincie kan het traject een grote bijdrage 
leveren aan de woningbouwopgave en versterkt binnensteden en (dorps)centra, voorzieningenniveau en leefbaarheid. Er is 
geen sprake van een opdracht. 
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Vraag 5 
Klopt het dat het beleid van Gooise Meren, zoals in het genoemde verslag wordt vermeld dat in de aanloopstraten 
winkelpanden met toestemming en medewerking van de gemeente geschikt worden gemaakt voor bewoning van 
particulieren.  
 
Antwoord 
Vanuit Economische zaken wordt vooralsnog geen beleid gevoerd om in de aanloopstraat winkelpanden actief te 
transformeren naar woonbestemmingen.  Dit betreft vooralsnog maatwerk.  
 
Vraag 6 
Kan de wethouder toezeggen dat hij aan de verstandhouding en de strekking van de verschillende motie medewerking gaat 
verlenen om tot een goed eindresultaat met alle participanten te komen. 
 
Antwoord 
Het college spant zich te allen tijde in om op zorgvuldig wijze uitvoering te geven aan aangenomen moties.  Hierbij realiseert 
ons college zich tegelijkertijd dat een goed eindresultaat vanuit het algemene belang mogelijk niet een goed eindresultaat is 
voor individuele personen of organisaties. 
 
 
 
 


